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,,Isus Hristos juče je i danas onaj isti i va vijek.“  
(Jev:13:8)       

 
      KRUŽNO PISMO                                       Oktobar  2013 
                                                                                                                    
   Sasvim srdačno pozdravljam Vas sve širom sveta sa sledećim tekstom iz 
Biblije: 
   ,,Suši se trava, Cvijet opada; ali Riječ Boga našega ostaje do Vijeka (Isa 
40:8). A ovo je Riječ, što je objavljena među vama“ (1 Pet 1:24-25). 
 
   U Otkupu Božjeg plana sa Izraelom i sa Saborom iz svih Nacija radi se 
o Navršavanju svih Obećanja i o potpunom Podudaranju od Starog i No-
vog Testamenta. Jošua je mogao da posvedoči: ,,Ništa ne izosta od svega 
dobra što bješe obrekao Gospod Domu Izrailjevu; sve se zbi“ (Još 21:45). U 
Završetku ćemo Isto reći (Rim 8:30). 
   Prava vera je samo u Obećanja Božja usidrena. Kao šta je Avraam 
verovao, šta je Bog njemu bio obećao (1Mos 18), i video ispunenje (Rim 
4:17; Gal 3:8). Ali uslov je bio:,,...Jer znam da će zapovjediti sinovima 
svojima i domu svojemu nakon sebe da se drže putova Gospodnjih, i da 
čine šta je pravo i dobro, da bi Gospod navršio, na Avramu što mu je 
Obećao“ (1 Mos 18:19b). Obećanja su u Vjeri povezana i Ispunjena prema 
poslušnosti. Ako za išta u Reči Obečanja nema, onda ne može da ima ni 
navršenja. 
   Mi, koji smo lično od Gospoda preko Reč i Duha bili oslovljeni i 
verujemo Obećanja za ovo Vreme, važi ta Zakletva, koju je Bog Avraamu 
u 1 Moj 22:15 - 19 dao: ,,Jer kad Bog Avraamu obeća, ne imajući ničim 
većijem da se zakune, zakle se sobom, Govoreći: »Zaista blagosiljajući 
blagosloviću te i umnožavajući umnožiću te!«“ Bog je preuzeo Odgovornost 
za Ispunjenje. ,,Za to i Bog, kad šćaše našljednicima obećanja obilnije da 
pokaže tvrđu, savjeta Svojega učini posrednika kletvu; Da bi u dvjema 
nepokolebljivijem stvarima, u kojima Bogu nije moguće slagati, imali jaku 
utjehu mi koji smo pribjegli, da se uhvatimo za Nad koji nam je dan“ (Jev 
6:13-18). Bog je Istinit, On je potvrdio nama Njegov nepromenljivi Savjet i 
sa jednom Zakletvom potvrdio, i dao nama saznanje za uvijek, da On sam 
straži nad Njegovim Rečima, da sve ispunjava. 
   Pravi Blagoslov je kod Vjernika kao kod Avraama sa obećanjima, i sa 
vjerom poslušnosti povezano (1Mo 22), bez Vjere i bez Poslušnosti nije 
moguće ugoditi Bogu (Jev 11:6).,,Vidiš li, da Vjera pomože djelima 
njegovijem i kroz djela savrši se vjera“ (Jak 2:22). Preko obećanja Reči, 
koju mi vjerujemo, mi dobivamo deo u Božijoj prirodi i samo tako mogu 
nabrojanih sedam duhovnih Dobrodjetelji, koji su u Ljubavi Božijoj 
položene, preko Sile Božije da budu u nama otkrivene (2 Pet 1:3-11). 
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Samo savršena Ljubav odlazi tamo (1Kor 13).,,Novu vam Zapovijest 
dajem, da ljubite jedan drugoga; kao šta Ja vas ljubih, da se i vi ljubite 
među sobom“ (Jov 13:34).Ljubav ne čini zla Bližnjemu; daklem je Ljubav 
izvršenje Zakona“ (Rim 13:10). 
   Kod pravih Vjernika radi se o tome, da mi biblijski verujemo, šta Pismo 
kaže, biblijski u vodi sa jednim Uronjenjem u Ime Gospoda Isusa Hrista 
kršteni: ,,A kad su to čuli, krstili se u Ime Gospoda Isusa“ (Apd 2:38 - 39; 
Apd 19:5-6) da bibliski duhovno kršteni budu. ,,Jer jednijem Duhom mi se 
svi krstimo u jedno tijelo, bili Jevreji ili Grci, ili Robovi, ili sami svoji; i svi 
se jednijem Duhom napojismo“ (Kor 12:13). Tako je bilo u Početku u  
Skupštini, tako treba i sada na Kraju da budne. Samo ako mi Obećanja u 
Reči verujemo, mićemo je zaistinski doživeti. Samo onda smo mi Djeca  
Obećanja (Gal 4:28). 
   To važi takođe za Zapečaćavanje sa Svetijem Duhom (Efe 1:13) - koji je 
jedan apsolutni Uslov za naše Tjelesno Izbavljenje kod povratka 
Hristovog. Pavle piše: »A ako li živi u vama Duh onoga, koji je vaskrsao 
Isusa iz mrtvijeh, onaj koji je podigao Hrista iz mrtvijeh, oživljeće i vaša 
smrtna tjelesa Duhom svojijem koji živi u vama« (Rim 8:11). 
   Duhovno kršteni i duhovno pomazani su mnogi, posebno oni iz 
Pentakostalnog pokreta, bez obzira na to šta oni veruju, uče ili praktikuju 
- što više od mnogih lažnih Proroka i Hristosa (Mat 7:21 - 24; Mat 24). 
Kod istinitih Vjernika, koji su utvrđeni u Hristu, pripadaju Obećanja, 
Pomazanje i Pečat Božiji zajedno. ,,...Jer koliko je Obećanja Božijeh u 
Njemu su »Da«; i u Njemu »Amin«, Bogu na Slavu kroz nas. A Bog je koji 
nas utvrdi s vama u Hristu i Pomaza nas, koji nas i Zapečati i dade zalog 
Duha u srca naša“ (2Kor 1:20 - 22). 
   Apostol Pavle sledi važne Teme i postavlja Reč propovedanja, i Reč 
Istine, prema pogrešnim Naukama (2 Tim 2:15 - 18). Zatim sledi 
Označavanje prave Skupštine: ,,Tvrdo dakle stoji Temelj Božij imajući 
ovaj Pečat: »Pozna Gospod svoje« i »da otstupi od nepravde svaki, koji 
spominje Ime Gospodnje!«“ (St 19). 
   Skupština živog Boga nije zgrada laži. Pavle piše: ,,...Ako li se zabavim, 
da znaš kako treba življeti, u Domu Božijemu, koji je Crkva Boga živoga, 
stup i tvrđa istine“ (1Tim 3:15). I pored mnogih lažnih Nauka u Crkvama 
i Hrišćanskim Zajednicama zida naš Gospod Njegovu Skupštinu, koja za 
uvek Stup i Tvrđa Istine ostaje i pečat Božiji nosi. Da, naš Gospod poznaje 
Njegove, i njegovi poznaju Njega. Još danas važi, šta je On rekao: 
,,Sazidaću Crkvu Svoju...“ 
   Duhovna kiša pada na svako tijelo (Jev 6:7 - 8) - ali sve zavisi od 
Sjemena, koje je posijano. ,,Sjeme će Njihovo služiti Njemu...“ (Psa 22:31). 
Brat Branham je rekao: ,,Vi možete u drugoj Oblasti da budete 
duhovno - kršteni i Duhovnim Darovima da se služite, ali opet u 
vaše Duše da ne budete Prerođeni.“ ,,Koji, je god rođen od Boga ne 
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čini Grijeha, jer Njegovo Sjeme stoji u njemu, i ne može griješiti, jer je 
rođen od Boga“ (1Jov 3:9). Zato mora Naglašavanje da budne na 
Zapečaćavanju Sjemena Reči položeno. Sjeme je Riječ Božija (Luc 8:11). 
Zapečaćavanje sa Duhom Božjim, koji je Duh Istine (Jov 15:26), može se 
samo dogodi, posle toga ako smo mi Reč od Istine svesno prihvatili, vjeru-
jemo i otkrivenu dobijemo. ,,Kroz kojega i vi, čuvši Riječ Istine, Jevanđelje 
Spasenja svojega, u kojemu i Vjerovavši, zapečatiste se svetijem Duhom 
obećanja“ (Efe 1:13). Nema Zapečaćenja sa Duhom Božjim, ako je 
pogrešno Sjeme preko tumačenja posijano i pogrešne Nauke budu vjerova-
ne. Samo božija Otkrivena Reč biće kod pravih Učenika zapečaćena. 
,,Sveži svjedočanstvo, zapečati zakon Mojim učenicima!“ (Isa 8:16). Jedna 
Nauka, koja nije u Bibliji posvedočena, ne može da budne biblijska. Sa 
božjim Autoritetom piše Apostol Jovan, da nikakva Laž nije od Istine 
(1Jov 2:21). Laž je Sotonova prevrnuta Istina kao što je bilo i u Vrtu 
Edenskom. Bog je jedino istinit, koji je samo u Njegovoj Reči, a čovjek je 
svaki Laža (Rim 3:4). 
   U vezi sa obećanim Dolaskom /Povratkom Hristovom piše nam Jovan: 
,,I sad dječice, ostanite u Njemu, da imamo slobodu kad se On javi, i da se 
ne osramotimo pred Njim o Njegovu Dolasku“ (1Jov 2:28). 
    Bez kompromisa dolazi Apostol kao jedan, koji je poslan od našeg 
Gospoda, na samu tačku: ,,Ljubazni ne Vjerujte svakome Duhu, nego 
kušajte Duhove, jesu li od Boga; jer mnogi lažni Proroci iziđoše na svijet...“ 
U odnošenju na propovedanje, piše on: ,,Mi smo od Boga; koji poznaje 
Boga sluša nas; a koji nije od Boga, ne sluša nas. Po ovom poznajemo 
Duha Istine i Duha Prijevare“ (1 Jov 4:1-6). To je jedan jasan Govor a ne 
sama - Prezentacija; to je jedan božiji Izazov za jednoga pozvanoga Glas-
nika od Boga. To isto važi još danas, kad jedan Poziv budne došao: Koga 
Bog šalje, taj propoveda i uči samo, šta Reč kaže, i svi od Riječi - Sjemena 
i kroz Duha prerođeni slušaju Božju Reč. 
   TAKO KAŽE NAŠ GOSPOD: ,,Ko je od Boga, riječi Božije sluša; za to vi 
ne slušate, jer nijeste od Boga“ (Jov 8:47). Tako je bilo tada, tako je i da-
nas. Uvek su bile dve Grupe: jedni su prihvatili, a drugi odbili. 
   Kao što Jovan svedoči, tako je pogađalo Pavla i takođe isto Brata 
Branhama: samo ko je od Boga bio, slušao, vjerovao i prihvatio. To pogađa 
mene i sve ostale u našem Vremenu, koji pripadaju u Sabornu nevjestu. 
Uvijek su bili obadvoje: prvo onaj, koji dobro Sjeme sije, i onda onaj, koji 
loše Sjeme sije (Mat 13:24-41). Postoji obadvoje, Reč i Tumačenje, Duha 
istine i Duha prevare, ali nikad od jednog Izvora slatko i gorko ne dolazi i 
nikad se smokva od trnja bere (Jak 3:11-12). Ostaje u tome: Kad Bog nek-
og šalje, može da se On osloni na to, da će on Reč, koja ostaje do Vijeka, biti 
propovedana, kao što Petrus svedoči (1Pet 1:25). Ko Reč istine ne respekti-
ra, i ne dopšušta da važi, taj je zato osuđen, ispod uticaja Duha prevare da 
budne i da veruje silu laži koja dolazi iz prijevare (2Sol 2:10-12). 
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   A za prave Vjernike piše apostol Pavle:,,A mi smo dužni svagda 
zahvaljivati Bogu za vas, braćo ljubazna Gospodu! što vas je Bog od 
početka izabrao za spasenije u svetinji Duha i vjeri Istine“ (2Sol 2:13). U 
tome se pokazuje pravo izabranje pripadnosti u Nevjestinu - crkvu: da su 
kroz Krv Božjeg Jagnjeta Izbavljeni (Efe 1:7) i kroz Reč Istine budnu 
Osvećeni (Jov 17:17). Samo ko je u Reči, može da budne u Božjoj volji: 
,,Tvoja volja neka bude!“,,...Po kojoj smo Volji mi osvećeni prinosom tijela 
Isusa Hrista jednom“ (Jev 10:10). 
 

,,Ja ću opet doći i uzeću vas k Sebi“ (Jov 14:1-3) 
 
   Povratak  Hrista i sve, šta se pri tome događa, biće nama u mnogim 
Biblijskim mjestima najtačnije opisano. To je bila Glavna tema kod 
Apostola i takođe Brata Branhama, gde smo mi više puta o tome pisali. 
Na žalost su različite Izreke, koje je Brat Branham osobito u toj 
poropovedi ,,Uznesenje“ o ovoj Temi učinio, od takozvanih ,,Poruke 
propovednika“ povezanost raspančali i u Bibliji nisu postavili na svoje 
mesto. S time je u »Krugovima Poslanice« nastala neopisiva zbrka. Iz ne 
Bibliskih posebnih nauka je su u mnogim Gradovima nastale različite 
grupe. Ali svaka Nauka, koja nije prema pripadajućim Pismenim  
mestima osnovana, može samo da budne kriva Nauka. Bog je samo u 
Njegovoj Reči, ali ni u jednom jedinom Tumačenju. Unutra se sakriva 
Protivnik, Prevarant, koji je preko licemerstva Duha Prevare uspešan.  
   Prorok jeste u njegovim Propovedama više od sto puta naglasio, da je 
Sotona tome, šta je Bog Adamu u Raju rekao, samo jednu Reč dometnuo. 
Tako je njemu uspelo, Sumnje, za to šta je Bog rekao, u Jevi da posije i da 
nju u Grehe Nevjernosti duhovno je i tjelesno u direktni Pad grehova je 
prevari. Pavle se bojao, da će Sotona kod Vernika, koji Riječ tačno ne 
prihvataju, takođe mogao da uspe. (2Kor 11). Ali Izabrani ne mogu da 
budnu prevareni, zato što su predodređeni (Rim 8:38 - 39).Ko pripada u 
Nevjestinu Crkvu Isusa Hrista, vjeruje svaku Reč Božju, kako napisana 
stoji, ne dometne absolutno ništa, i ne oduzme ništa, ne menja ništa (Otk 
22:16-21).  
 

Tačno tako će da se dogodi 
 
   Sa 1 Sol 4:13 - 18 moramo isto takođe da ostanemo kod teme, teksta i 
činjenice. Za sledeće radi se ovde samo za one što su u Hristu umrli: ,,Ne 
ću vam pak zatajiti, braćo, za one koji su umrli da ne žalite kao i ostali, 
koji nemaju Nada. Jer ako verujemo, da Isus umrije i vaskrse, tako će Bog 
i one koji su umrli u Isusu dovesti s Njim.“ 
   I da svi ozbilnjo prihvate, piše nam Apostol: ,,Jer vam ovo kazujemo 
Riječju Gospodnjom:da mi koji živimo, i ostanemo za Dolazak Gospodnji, 



5 

 

ne ćemo preteći onijeh koji su Pomrli. Jer će sam Gospod, sa Zapo-
viješću, s glasom Aranđelovijem, i sa Trubom Božijom, sići s Neba, i 
mrtvi u Hristu vaskrsnuće najprije; A po tom, mi živi koji smo ostali 
zajedno s njima bićemo uzeti u Oblake, na susret Gospodu na nebu, i tako 
ćemo svgda s Gospodom biti.“ Naš Gospod kod Njegovog Povratka ne 
dolazi na Zemlju, nego mi Njega susrećujemo u Vazduhu i bićemo 
prihvaćeni na Večeru - Svadbene (Otk 19:7). 
   Vredno je pažnje, da u Bibliji samo se jedan Aranđeo spominje, i to je 
Mihailo, koji je takođe i Aranđel Knez isto biva označen kao Zaštitni  
Anđeo (Dan 10:13-14+21). 
   U Dan 12:1 stoji u odnosu na Izrael: ,,A u to će se Vrijeme podignuti 
Mihailo, veliki Knez, koji brani tvoj Narod...“ U Judinoj - Poslanici, S 9, 
stoji: ,,A Mihailo Aranđel, kad se prepiraše sa đavolom i govoraše za 
Mojsijevo Telo, ne smijaše da prokleta Suda izgovori, nego reče: »Gospod 
neka ti Zaprijeti! «“ 
   U Otk 12 spominje se Aranđeo Mihailo u povezanosti sa velikim 
događajem Uznesenja. Kao prvo je Govor o tome, da oni Pobjednici kao 
»muški Sin« ka Bogu i Njegovom Prijestolu budnu uznešeni: Ženik uzima 
pobjedničku Nevjestu pored sviju pobeđenih Sila, koji vladaju u tami 
ovoga svijeta (Efe 6:12) u Slavu Njegovu. Kod odlaska na gore na nebu 
nastupa jedan rat: Mihailo i njegovi Anđeli bore se aždahom. Onda 
izbacuje Mihailo opadača Braće naše sa njegovim anđelima na zemlju. 
Pobjedničko mnoštvo idu gore a Sotona biće dole izbačen. ,,Izbačena bi 
Aždaha velika, stara Zmija, koja se zove >Đavo< i >Sotona<, koji Vara 
sav vasioni Svijet, i zbačena bi na zemlju, i Anđeli njezini zbačeni biše s 
njom“ (S 9). Tada se završava Opadanje ,,Braće“,koji su kroz Krv, Reč i 
Duh savršeni. ,,Jer se zbaci opadač Braće naše, koji ih opadaše pred 
Bogom našijem dan i noć. I oni ga pobijediše Krvlju Jagnjetovom i Riječju 
Svjedočanstva svojega i ne mariše za Život svoj do same Smrti“ (S 10-11). 
   Učenje, da je Jagnje 1963 god, kad je Brat Branham o Otvaranju Pečata 
propovedao, da je Prijestol Milosti napustio i u ,,Poslanici silazio“, nije 
tačno, to je jedan tragičan Nesporazum. Jagnje nije bilo uopšte na 
Prjestolu, nego Jagnje stoji posred Prijestola i 24 Starješina:,,I vidjeh, i 
gle, nasred Prijetstola i četiri životinje, i posred starješina Jagnje stajaše, 
kao zaklano...“(Otk 5:6). A na Prijestolju sjeđaše jedan koji živi u svoj 
Vječnosti, i dođe Jagnje i uze Knjigu iz desnice Njegove (S7). Tako je 
Jovan prije dve hiljade Godine na ostrovu Patmosa video. Krv od Novoga 
Zavjeta ostaje do samog završetka na stolici Milosti, i Kovčeg u samu 
Svetinju (2Mos 25:17-22, 3Mos 16). Tamo je Otkupitelj kao Poglavar 
Sveštenički i Posrednik u Novome Zavjetu Njegovu Krv prineo (Jev 9:5-
15); i tamo ostaje, dok se ceo Savjet Božji za sve Vjernike ne ispuni. Isto i 
posle Uznesenja, za vreme Nevolje, na zemlji biće još Vjernika, koji Peru 
svoje Haljine u Krvi Jagnjetovoj (Otk 7:9-17). 
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Blagoslovljen, ko vjeruje, onako kako Pismo kaže!  
 
   Gde imamo u pogledu 1Sol 4 još prostora za jedan Nesporazum, jedno 
Tumačenje? Nama je jasno rečeno, da naš Gospod Sam sa zapovješču s 
Glasom Aranđelovijem i sa Trubom Božijom silazi sa neba i da On daje 
Zapovjeđanje, za buđenje mrtvih. Kod Njegovog Uznesenja su dvojica 
Anđela rekli: ,,Ovaj Isus koji se od vas uze na nebo, tako će doći kao što 
vidjeste da ide na nebo!“ (Apd 1:11), i u Ps 47:6 se kaže: ,,Ide Bog uz 
podvikivanje, Gospod uz glas trubni.“ Upravo tako će naš Gospod ponovo 
doći. 
   Kod Njegovog slavnog Povratka radi se o zapoveđajućim Naređenjem 
Gospoda, koji je Smrt pobjedio, da savladao je, koji je kod buđenja Lazaro-
va mogao reći: ,,Ja sam Vaskrsenije i Život...“ i Jovanu na ostrvo Patmosa: 
,,Ne boj se! Ja sam Prvi i Pošlednji, I živi; bijah mrtav, i evo sam živ va 
vijek bijeka, Amin. I imam ključeve od pakla i od smrti“ (Otk 1:17-18). 
Kod povratka Hristova vaskrsnuće najprije Mrtvi u Hristu a potom mi 
Živi koji smo ostali zajedno s Njima bićemo uzeti, u Oblake na susret 
Gospodu na Nebu. Amin!  
   To je TAKO KAŽE NAŠ GOSPOD! 
Onda se ispunjavaju sledeća Biblijska mjesta: 
   ,,Jer kako što munja izlazi od Istoka i pokazuje se do Zapada, taki će biti 
dolazak Sina Čovječijega“ (Mat 24:27). 
   ,,Tada će biti dva na njivi: jedan će se uzeti, a drugi će se ostaviti“ (Mat 
24:40). 
   ,,Jer kao što munja sine s neba, i zasvijetli se preko svega što je pod 
nebom, tako će biti i Sin Čovječij u Svoj dan“ (Luc 17:24). 
   ,,Kažem vam: u onu noć biće dva na jednome odru, jedan će se uzeti a 
drugi će se ostaviti“ (Luc 17:34). 
,,A ako li živi u vama Duh onoga, koji je vaskrsao Isusa iz Mrtvijeh, 
onaj koji je podigao Hrista iz Mrtvijeh, oživljeće i vaša smrtna tjelesa 
Duhom Svojijem koji živi u vama“ (Rim 8:11). 
   ,,Nego znamo, da kad se Pokaže, bićemo kao i On, jer ćemo Ga vidjeti, 
kao što jest “ (1 Jov 3:2). 
 

O kakav će jedan Dan to biti!  
 
   Povratak Hristov, koji svi Vernici čekaju posle Njegovog uznesenja k 
nebu, biće to najveći spasilačko istorijski Događaj, svih Vremena ,,I tako 
ćemo svagda s Gospodom biti“ (1 Sol 4:17). Henoh je bio prenesen - to je 
bio Realitet - ,,i ne nađe se“ (Jev 11:5). Ko povratka Hristovog oduhovljava 
ili veruje, da je Uznesenje jedno Otkrivenje, gde će da budne duhovno 
uznesen, ali se stvarno ne događa, nije samo tragičnoj prevarenoj Žrtvi 
Laži pao: za ovakve Lažne - Propovednike su sledeće reči napisane: ,,Jer 
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mnoge Varalice iziđoše na Svijet, koji ne priznaju Isusa Hrista da je Došao 
u Tijelu; ovo je Varalica i Antihrist“ (2 Jov 7). 
   Za mudre Djevojke, koji se ne dopuštaju prevare, važi, šta je Petar 
kazao: ,,Jer vam ne pokazasmo Sile i Dolaska Gospoda našega Isusa Hris-
ta po pripovijetkama mudro izmišljenijem, nego smo sami vidjeli slavu 
Njegovu“ (2 Pet 1:16). 
   Wiliam Branham je imao zapovijest da Saboru donese zadnju Poruku 
Izlazaka i pripreme. Dosledno je on zbog toga Mat 25 naglasio: ,,Sad je 
Vreme, da Lampe budu očišćene i sudove sa Uljem napunjena!“ 
Trideset i šest puta jeste on o Ranom - i Poznom daždu govorio. 21 
Januara 1961 je on u velikom Saznanju kao Petar u Pentakostalnom 
danu, Obećanje iz Joilove 3 šta više u molitvi ponovio: »,,I poslije ću 
izliti Duh Svoj na svako tijelo!“ Ti si obećao. U zadnjim danima, 
tako si Ti rekao, da će Rani - i Pozni Dažd zajedno da padne.« To 
je Jakov prije dvije hiljade Godine napisao: ,,Trpite dakle, braćo moja, do 
dolaska Gospodnjega! Gle, težak čeka plemenitoga roda iz zemlje, i rado 
trpi, dok ne primi Dažd Rani - i Pozni“ (Jak 5:7). Onda sledi Primer o 
Jovu, gde mu je Bog duplu nadoknadu poklonio (Jov 42). Tako će sa Du-
hovno Ispunjenim Saborem da budne. 
   Brat Branham je u propovedi ,,Uznesenje“ je i nešto Teško razumljivo 
rekao. Ali samo ko je pogrešan u njegovom Srcu, to će šta je Rečeno 
pogrešno da razume, isto je bilo, i kod Pavla šta je on rekao, šta je Petar i 
spominjao (2 Pet 3:16-17). Mi ne smijemo samo jednu Izreku da čitamo ili 
čujemo, mi moramo dalje da čitamo, i dalje slušamo, dok nam ta jedna 
Izreka, koja je teško razumljiva, sunčano čista osvetljena budne. Ko sve, 
šta je Poslanik rekao, k Pismu povraća, ima Apsolutnu Reč, koja ostaje za 
Uvijek; taj će sva Biblijska mjesta, koju temu pogađa da respektira, isto i 
Kor 15, od stiha 51 pa do kraja: »Evo vam kazujem Tanju: jer svi nećemo 
pomrijeti, a svi će mo se pretvoriti, U jedanput, u trenuću oka u pošljednjoj 
trubi; jer će zatrubiti i mrtvi će ustati u Neraspadljivi, i mi ćemo se pretvo-
riti...“ Onda će raspadljivo tjelo u neraspadljivost da se pretvori, onda će 
smrt Pobjedom proždana biti, Pobjedom raspetog i vaskrslog Spasitelja. 
,,A kad se ovo raspadljivo obuče u neraspadljivost, i ovo se smrtno obuče u 
besmrtnost, onda će se zbiti ona Riječ, što je napisana: »pobjeda proždrije 
smrt«“ (S 54). 
 

Kad će se javiti Sin čovječij i kad On dolazi  
 
   Preko sto puta je Brat Branham Luk 17:30 spomenuo: ,,Tako će biti i u 
onaj Dan, kad će se javiti sin Čovječij.“ Moramo uzeti u Obzir ta dva 
pojma: ,,kad će se On javiti“ i ,,kad On dolazi“. U našem Vremenu javio se 
Sin Čovječij na takvome istome Načinu kao ranije, kad je On na Zemlji 
hodio. On se je u stupu vatrenome kao u vremenu Mojsijevom preklonio; 
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to je Brat Branham u više od hiljadu Propovedanja doživeo. Ali to nije bilo 
Njegov Povratak, to je bila Njegova natprirodna Prisutnost kao potvrda u 
sastancima. Molim vas obratite pažnju na ova dva Izvoda, prije 
nego što vas napustim. Pojavljivanje Hristovo i Dolazak Hristusa 
su Dvije različite stvari. Sad se pojavljuje Hristos u Punini 
Njegove Moći. Njegov Dolazak je posle toga.“ Poruka samog časa u 
našem vremenu ide unapred, pred  Povratkom Hristovijem. I 11. Juna 
2013 bilo je 80 Godina, kada je  TAKO KAŽE NAŠ GOSPOD došlo: ,,Kao 
što je Jovan Krstitelj tome prvom Dolazaku Hristovom unapred 
bio poslan, tako ćeš ti sa jednom Porukom biti poslat, koja će pred 
drugim Dolaskom Hristovijem unaprijed ići.“ I to 10. Februara 1960 
rekao je Brat Branham: Ne da sam ja Predhodnik bio, nego Poruka 
će biti predhodnik.“ I to 15. Januara 1963 rekao je on: Ali sad dolazi 
Vreme, kad će se nešto dogodi. Poruka ide prema jednoj drugoj 
Naciji, ide prema jednom drugom Narodu. Skupština u Ameriki je 
tako i šta više pozvana.“ Posle toga je Brat Branham meni 12 Juna 
1958 u Dalasu, Teksas, rekao: ,,Brate Frank, ti ćeš sa ovom Porukom 
da se za Nemačku natrag vratiš!“, to je rekao jedan Sat kasnije na 
početu njegove propovedi: ,,Upravo sada me jedan Brat iz Nemačke 
zagrlio...“ I 18. Januara 1963 rekao je on: ,,Možda je Vreme za mene 
došlo da idem kući. Baš izgleda sasvim tako. Ako je tako, onda 
zatim će neko posle mene da nastupi i Poruku dalje da nosi. On će 
biti jedna čudna Osoba. Ipak on će zatim da nastupi i tu će 
Poruku nositi dalje.“ Isti taj Brat Branham je meni toga 3. Decembara 
1962 rekao: ,,Sačekaj sa podjelom Hrane, dok ne dobiješ Sve. Brate 
Frank, tebe je Bog pozvao, Njegovu Reč da propovedaš...“ Posle 
toga kad je Bog Glasnika uzeo, ja sam tačno prema mojoj Zapovjesti nosio 
Poruku do kraja Zemlje. 
 

Sve se ponavlja, jer se Bog ne će raskajati za svoje Darove  
i Zvanje (Rim 11:29) 

 
   U Starom Testamentu jeste Bog preko Njegovih Sluga i Proroka govorio 
i radio. U Novom je On Njegov Savjet Njegovim svetijem Apostolima i 
Prorocima otkrio. (Efe 3:5). Kao proroci videli su u vizijama, šta je Bog 
nameravao; kao sluge su uradili, šta im je On zapovedao. Ostaje pri tome, 
šta je napisano: ,,Jer, Gospod Gospod ne čini ništa, ne otkrivši tajne Svoje 
slugama svojim prorocima“ (Amo 3:7). 
   U Novom Testamentu pretstavlja se Pavle u prvom stihu iz njegovog 
prvog Pisma kao sluga i Apostol: ,,Od Pavla, sluge Isusa Hrista, pozvano-
ga apostola, izabranoga za jevanđelje Božije, koje Bog naprijed obeća pre-
ko proroka Svojijeh u svetijem Pismima“ (Rim 1:1-12). 
   Jakov se pretstavlja ovako: ,,Od, Jakova, Boga i Gospoda Isusa Hrista, 
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sluge, svima dvanaest koljena rasijanijem po Svijetu pozdravlje“ (Jak 1:1). 
   Petar se pretstavlja ovako: ,,Od, Simona Petra, sluge i apostola Isusa 
Hrista, onima što su primili s nama jednu časnu vjeru u pravdi Boga 
našega i Spasa Isusa Hrista“ (2 Pet 1:1). 
   Tom apostolu Jovanu bilo mu je kao slugi udodeljeno Otkrivenje, da bi 
stime preko njega sve sluge primili isto Otkrivenje: ,,Otkrivenje Isusa 
Hrista, koje dade njemu Bog, da pokaže slugama Svojima, šta će skoro 
biti; i pokaza, poslavši po anđelu Svojemu sluzi Svojemu Jovanu“ (Otk 1:1). 
   I biće još u zadnjoj glavi potvrđeno:,,I reče mi: »Ovo su Riječi vjerne i 
istinite, i Gospod, Bog svetijeh proroka, posla anđela Svojega, da pokaže 
slugama Svojima, šta će biti skoro.« »I reče mi: Evo ću doći skoro! Blago 
onome, koji drži Riječi proroštva knjige ove!«“ (Otk 22:6-7). 
   Kada se o Službi radi, trebao je naš Gospod i Otkupitelj Sluga da budne: 
»Evo, sluge Mojega, kojega podupirem, Izabranika Mojega, koji je mio 
duši Mojoj: metnuću duh Svoj na Njega, sud narodima javljaće. Ne će vi-
kati ni podizati niti će se čuti Glas njegov po ulicama« (Isa 42:1-2). 
   U Mat 12:18-21 imamo mi Ispunjenje: ,,»Gle, Sluga Moj, koga sam 
izabrao, ljubazni Moj, koji je po volji duše Moje!...Trske stučene ne će 
prelomiti i svještila zapaljena ne će ugasiti, dok Pravda ne održi pobje-
de...“ Pobjednički! Amin! 
   ,,Vidjeće trud duše svoje i nasitiće se; pravedni Sluga Moj opravdaće 
mnoge Svojim poznanjem, i Sam će nositi bezakonja njihova“ (Isa 53:11). 
   Naš Gospod je postao Sluga, radi velikoga naloga Spasenja poslušno ga 
ispunio. ,,Ponizio sam sebe postavši poslušan do same smrti, a smrti 
krstove“ (Fil 2:8). 
   Petar je bio Apostol sa njegovog pozivana i sluga za izvršenje božanske 
zapovjesti. 
   Isto je bilo i sa Apostolima Jovanom i Jakovem: o njihovom zvanju i 
slanju Apostola, a u Izvršenju njihove službe su bili sluge Hrista. Gospod 
naš je rekao: ,,Eto, Ja vas šaljem...“ (Mat 10:16). ,,...kao što Otac posla 
Mene, i Ja šaljem vas“ (Jov 20:21). Radi izgradnje je Bog apostole, 
proroke, učitelje, evangeliste i pastire u Njegovom Saboru postavio. 
   Apostoli i proroci su primili jedan direktni, i lični Poziv, bez toga ne 
može da postoji jedno slanje. 
   Pavle nas je mogao obavesti: ,,A kad iđah približih se k Damasku, 
dogodi mi se: ...oko podne da me u jedan put obasja velika Svetlost s 
neba...“ (Apd 22:6). Za jedan poziv je potrebna božanska izabranost: ,,A on 
mi reče: »Bog Otaca našijeh izabra te, da poznaš volju Njegovu i da vidiš 
Pravednika i da čuješ glas iz usta Njegovijeh«...»I reče mi; jer ću Ja daleko 
da te Pošljem u Neznabošce« (Apd 22:14-21). 
   Svaki sluga Božiji je znao, šta je trebao da uradi. Jovan Krstitelj je 
mogao reći: ,,... ja ga ne znadoh, nego Onaj koji me posla da krstim vodom 
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on mi reče: »Na koga vidiš da silazi Duh i stoji na njemu to je onaj koji će 
krstiti Duhom svetijem«“ (Jov 1:33). 
   Brat Branham je mogao tačno da kaže, šta je njemu 11. Juna 1933 
rečeno bilo, isto je mogao da kaže šta mu je nebeski Glasnik 7 Maja 1946 
rekao: ,,Ne boj se, ja sam iz Prisutnosti Božije k tebi poslan...“. Ali 
šta bi smo mi imali kao Skupština Božija danas ot toga, kad bi znali samo, 
šta je naš Gospod ranije uradio, koje je On različite Zapovijesti postavio pa 
sve do Brata Branhama povezao, kad ne bi imali mi udela u tome, šta On 
sada u sadašnje vreme radi. 
   

Stime je velika Odgovornost povezana 
 
   Nijedan Božiji čovjek ne Svedoči sam o sebi, nego o tome, šta je naš 
Gospod rekao i uradio. Takođe mene je naš Gospod uvijek iznova 
kao ,,Slugo Moj“ oslovio - taj prvi put je bio 2. April 1962: ,,Slugo Moj, 
tvoje Vreme za ovaj Grad je uskoro istekao. Ja ću te poslati u druge 
Gradove, Moju Reč da propovedaš...“To je tolko istinito, kao što je Bog živ, 
i to sam ja u direktnoj Zapovijesti i Volju Božju, kod poslednjih 50 Godina 
uradio. Svima je poznato, da je naš Gospod isto rekao: ,,Slugo Moj, 
spremite sebi hranu i životne namirnice, jer dolazi jedna velika Glad... 
zatim bi trebao da budeš među Narodem i da im deliš Hranu.“ 
   ,,Slugo Moj, Ja sam tebe prema Mat 24:45 - 47 zato odredio, da deliš 
Hranu...“Reč našeg Gospoda bi morala sada da pronađe Ispunjenja, naš 
Gospod je sam ,,Slugo“ rekao: ,,Ko je dakle taj vjerni i mudri Sluga kojega 
je postavio Gospodar njegov nad svojima Domašnjima, da im daje Hranu 
na obrok?“ On je znao, kad će to da budne. 
   Ovde je Govor o jednom mudrom Slugi, kojeg je Gospod sam postavio; 
tako je ipak napisano, tako je Gospod lično kazao. To je sada Zapovijed  
samog časa, svim Slugama da se duhovna Hrana daje, da bi i oni imali 
udjela u podjeli. To spada u božiji Spasilački Redosled u kojemu se mi svi 
stavljamo. 
   Brat Branham je prema Upustvu našeg Gospoda hranu smestio. To nije 
bilo Slučajno, da je on 1. Aprila 1962 rekao, da mu je Gospod zapovjedio, 
da ne putuje u Švajcarsku, nego da Hranu smjesti. Nije bilo Slučajnost, 
kad je meni Gospod 2. Aprila 1962 zapovjedio da Hranu smjestim. Nije 
bilo Slučajno, kad je meni Prorok 3. Decembra 1962 godine pred dvojicom 
Svjedoka kazao: ,,Brate Frank, Hrana, koju ti trebaš smjestiti, je 
obećana Reč za ovo Vreme. Hrana je u Propovjedima, koja je na 
Kasetama snimljena, ali čekaj sa podjelom dok ti ne dobiješ 
Ostatak Hrane.“ Isto nije Slučajnost, šta je Bog u Amosu 8:11 najavio, 
da će da pošalje jednu duhovnu Glad, da se Njegove Reči mogu čuti. Bog i 
u naše Vreme nije ništa uradio, prije nego što je otkrio Tajne Svoje 
slugama i Svojim prorocima i Njegovim slugama, apostolima (Am 3:7: Efe 
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3:5). Nije Slučajnost, da je Gospod govorio prvo za ono šta treba da se 
dogodi u Mat 24, i onda direktno o tome šta je napisano za Skupštinu, gde 
značajni tekst dolazi (45-47). Ove stihove je Gospod glasno naglasio. Da i 
onda sledi Glava 25:1-12. Za ovo vreme su ova dva Biblijska stiha mnogo 
važna. Sada imamo među pozvanima Mudre i Lude. Mudre respektiraju 
Službu koju je Bog sam postavio, pravu duhovnu Hranu uzimaju, sa 
Svetim duhom ispunjeni i zapečaćeni. 
   Bilo je i još drugih Doživljaja, gde je mene Gospod sa zapoveđajućim 
Glasom kao ,,Slugo Moj“ oslovijo i direktna upustva dao. Kad ja o tome 
dobro razmislim, onda će mi najveća odgovornost, koja je s direktnim 
slanjem povezana, uvijek na novo svesna. Ja sam isto samo jedan Čovjek, 
koji zavisi od Božje milosti. Ipak što pogađa Službu, sve sam uradio po 
zapovjesti Gospodnjoj: ja sam Božju Reč lično u preko 150 Zemalja 
propovedao; Poruku sam preko TV- i Radiokanala u celom Svetu 
propovedao; isto sam i Propovedanja od Brata Branhama prevodio i tako 
sam Duhovnu Hranu podjelio. Kao što je svima poznato, sam Poruku 
posle smrti Brata Branhama u celom Svetu nosio i propovedao, hoću to da 
napomenem još jednom za sve, one koji su novi došli. Ko ima Duha Istine, 
taj Vjeruje; ko ima Duha Prevare, taj ne može da vjeruje. Jedno direktno 
Slanje, koje je sa Planom Spasenja povezano, može i biće samo od njih 
prihvaćeno i povjerovano, koji su stvarno u Carstvu Božjem i pripadaju u 
Sabora Nevjeste. 
   Pošto je jedan direktan Poziv i Slanje sa velikom Odgovornošću  
povezan, gde postoji u Božjoj Skupštini, nam svetli; takođe gde nas je   
Apostol od braća upozoravao, da preko pogrešne nauke dolazi do razdora 
(Rim 16:17). Isto i u 2 Kor 11, gde je se njemu o tome radilo, Hristu jednu 
čistu Djevojku da izvede, tužio je on zbog lažnih braća, i naziva ih Lažnim 
Apostolima, ne dobrih Radnika, koji nosu samo jednu masku. U 13 moli 
on iznova vjernike : ,,Pazite se za vaše savršenstvo!“ 
   A ka Galatijskoj - Crkvi piše on sasvim Ozbiljno: ,,Ako vam ko javi 
jevanđelje drukčije nego što primiste, proklet da bude!“ 
   U Efe 4 govori on o Vetru različitih nauka i postavlja ih u laži čovječijoj 
putem prijevare. Da, u 2 Tim 2:16 - 22 piše on o poganijeh praznijeh 
Razgovora, kloni se jer najviše pomažu u Bezbožnosti, i naziva Imeneja i 
Filita, koji u istini, pogriješiše govoreći da je Vaskrsenije već bilo, kao 
živina toči. Zar nije sada isto sa svim pogrešnim naukama tačno tako? Do 
današnjeg dana nije pravo Učenje donelo Odvajanja, Naprotiv toga: svaka 
Služba, koju je Bog postavio služe za Sazidanje Crkve (Efe 4). 
   Pavle je imao Odgovornost, on je imao jednog Poziva, jednog Slanja, i 
imao direktnu Zapovijest. Za njega je bila Crkva Božija tvrđa i stup istine 
(1 Tim 3:15). Taj cilj njegovoga propovedanja je on u 1Kor 9:1-3 
svezajedno obuhvatijo: ,, Nijesam li ja apostol? Nijesam li sam svoj? Ne 
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vidjeh li ja Isusa Hrista, Gospoda našega? Nijeste li vi moje Djelo u 
Gospodu? Ako i drugima nijesam Apostol, ali vama jesam; jer ste vi Pečat 
mojega apostolstva u Gospodu. Moj odgovor onima koji me uspitaju ovo 
je."  
,,...Tako će biti Riječ Moja, kad iziđe iz Mojih usta:ne će se vratiti k Meni 
prazna, nego će učiniti, što mi je drago, i srećno će svršiti na što je 
pošljem“ (Isaija 55:11). 
 

Sta se sada događa? 
  
   Sada se najavljuje Buđenje ka svima koji žive: ,,Eto, Ženika gdje ide, 
izlazite mu na susret!“ Sada ide Poruka: ,,Iziđite iz nje Narode Moj, 
odvojite se! Iziđite iz nje...“, ,,...Da se ne pomiješate u Grijehe 
njezine ...“ (Otk 18:4) ,,Za to:» Iziđite između njih i odvojte se«, govori 
Gospod,»i nedohvatajte se do Nečistote, i Ja ću vas primiti« »I biću vam 
Otac. i vi ćete biti Moji sinovi i kćeri «, govori Gospod Svedržitelj“ (2Kor 
6:17-18). Božji Narod doživljava sada božiju Poruku u Ispunjavanju svih 
stime povezanih Obećanja; pozivanje, odvajanje i pripremanje do potpune 
nadoknade, koja pred drugim Dolaskom Hristovijem mora da budne 
Realnost.,,...Nazidani na temelju apostola i proroka, gdje je Kamen od 
ugla sam Isus Hristos“ (Efe 2:20). 
   Stoji ipak napisano: ,,Kojega valja dakle Nebo da primi do onoga 
Vremena kad se sve popravi, što Bog govori ustima sviju svetijeh proroka 
svojijeh od postanja svijeta“ (Apd 3:21). U ovoj povezanosti pripada 
Ispunjenje, obećanje o Iliji iz Mal 4:5, gde je naš Gospod u Mat 17:11 
potvrdijo: ,,Ilija će doći najprije i urediti sve.“ I tako de je sve na dva ili tri 
svedoka utvrđeno, čitamo dalje, šta je naš Gospod u Mar 9:12 rekao: ,,Ilija 
će doći najprije i urediti sve.“ Danas se ovo Pismo ispred naših očiju i 
naših uši izvršilo i sve Teme kao što je Božanstvo, Krštenje, Večera, da 
sve je po nauki kao što je nekad bilo na svoje Mesto povraćeno. 
   Jovan Krstitelj je poznao njegovo Slanje, ali njegova Služba je prvo 
opširno tek onda mogla biti opisana u četiri Jevanđelja. I sto tako je Brat 
Branham poznavao njegovu Službu i Pismena mjesta, koja su se o tome 
odnosila. Ali tek posle toga, može u pogledu da se ovo spasilačko istorijski 
na pravom mestu postavi. Ta četiri Jevanđelja mogli su da se napišu tek 
posle Hristovog uznesenja k nebu. Djela Apostolska mogla su da se napišu 
posle izlivljana Svetoga Duha: Poslanice k Saboru, tek zatim kad su bile 
nastale. Prvo posle toga, tako smo mi, tek kad je bila služba Brata 
Branhama završena, mogli da razumemo dometa njegovog slanja. Posle 
toga smo mi sve, šta je on rekao, mogli, bibliski da ispravno postavimo.   
   Kolko puta je Brat Branham rekao, Poruka je: ,,Natrag prema Reči! 
Natrag samom Početku! Natrag knauki Apostola, da, natrag na 
Pentakost!“ To doživljavaju sad svi, koji stvarno po Pismu vjeruju. Kako 
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smo mi već nekoliko puta naglasili, mora u pravoj Crkvi Isusa Hrista 
zadnja propoved mora da budne kao što je prva. Zadnje krštenje mora kao 
što je prvo bilo. ,,Jedan Gospod jedna Vjera, jedno Krštenje...“  
   Zadnja Večera mora da budne kao što je prva bila sa jednim Hlebom i 
jednim Peharom - a ne sa Stotina Čašica na poslužavniku, kao što je na 
mnogim mjestima običaj. U Saboru Božijem važi isto i za Svetu Večeru  
biblijski ugled kako nam je ostavio naš Spasitelj (Mat 26:26-29) isto kao u 
Pracrkvi (Apd 2:42). Pavle piše pri tome: ,,Pehar blagoslova, koju 
blogosiljamo nije li zajednica Krvi Hristove? Hljeb koji lomimo nije li 
zajednica tijela Hristova?“ (1Kor 10:16). Isto i svaka lokalna Skupština 
mora da budne na kraju, kao šta je na početku bila; opremljena sa Silom 
iz visine, jedno srce i jedna duša, sa svim Službama, Duhovnim rodovima, 
i Duhovnim darovima (1Kor 12 do 14; Efe 4), To pripada ka ostvarenom 
realitetu Poruke i nadoknade. Amin.          
                                                       

Dragocena Poređenja 
 
   U Isaije 40, stihu 4 biće služba Jovana krstitelja opisana: ,,Glas je 
nekoga koji viče: pripravite u pustinji put Gospodnji: »poravnite u pustoši 
stazu Bogu našemu.« To je za sledeće bilo samo jedno obećanje. Pored 
toga pripada isto i sledeća Reč: ,,Evo :Ja ću poslati Anđela Svojega, koji će 
pripraviti put preda Mnom...“ (Mal 3:1a). Kad je Vreme bilo Navršeno, 
postalo je Obećanje vidljivo, čujna doživljavajuća, Realnost: ,,Posla Bog 
čovjeka po Imenu Jovana. Ovaj dođe za Svjedočanstvo, da svjedoči za 
vidjelo, da svi vjeruju krozanj“ (Jov 1:6-7). 
   Na vrhuncu njegove Službe stigli su poslanici iz Jerusalima, da bi ga 
trebali pitati, ko je on. On im je objasnio: ,,Ja nijesam Hristos.“ ,,I za 
pitaše ga: »Ko si dakle? Jesi li Ilija?« I reče »Nijesam.«, jer prema 
obećanju u Mal 4:5 trebao je Ilija da nastupi prije nego dođe veliki i 
strašni Dan Gospodnji. Poslanici su ga pitali dalje: ,,Jesi li »Prorok«?, I  
odgovori: ,,Nijesam.“Pitanje nije bilo: ,,Jesi ti jedan Prorok?“, nego 
direktno ciljan prema Obećanju iz 5Moj 18:15-19: ,,Jesi li ti taj Prorok? 
(Jov 1:19-27).  
   U Odnosu Obećanja prema Mesiji kao Proroka glasilo je: ,,» Proroka ću 
im podignuti između Braće njihove, kao što si ti, i metnuću Riječi Svoje u 
usta njegova, i kazivaće im sve što mu zapovjedim. A ko god ne bi poslušao 
Riječi Mojih koje će govoriti u Moje Ime, od toga ću ja tražiti «“ (5Moj 
18:18-19). 
   Jovan je bio jedan Prorok, ali on nije bio taj Prorok. On je bio više nego 
što su Proroci iz Staroga Zavjeta bili, koji su našega Spasitelja najavili, 
zato što je on smio Njega da predstavi. Ali on nije bio više nego jedan 
čovek, a najmanji u carstvu nebeskome veći je od njega (Mat 11:9-11). 
Preko njegove jedinstvene službe bio je most između Starog i Novog 
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Testamenta postavljen; zbog toga stoji napisano: ,,Zakon i Proroci su do 
Jovana odsele se Carstvo Božije propovjeda Jevanđeljem, i svaki Navaljuje 
da uđe u njega“ (Luc 16:16) .Preko Izlivljanja Svetoga Duha probilo se 
Carstvo Božije sa Silom put, dogodilo se Osnivanje Novozavjetne Crkve i 
prvi su počeli da navaljuju u njega. 
   O Isusu, Mesiji, stoji napisano: ,,A mnogi od naroda čuvši ove riječi 
govorahu: »Ovaj je zaista taj Prorok!« A drugi govorahu: »On je 
Hristos«...“ (Jov 7:40-41). 
   Mesija kao Sin Čovječij ne samo da je bio jedan Prorok, On je bio »taj 
Prorok«. On je bio »taj Prorok«, taj obećani Spasitelj - Isus Hristos, 
naš Gospod. Petar je znao, da obećanje iz Staroga Zavjeta na Njega 
upućivao: ,,Mojsije dakle ocevima našijem reče: Gospod Bog vaš podignuće 
vam »Jednog Proroka iz vaše braće, kao mene Njega poslušajte u svemu 
što vam kaže" (Apd 3:22). 
   Isto i Stefan je govorio u odnosu toga: ,,Ovo je Mojsije, koji kaza 
sinovima Izrailjevijem: Gospod Bog vaš podignuće vam Jednog Proroka 
iz vaše braće kao mene: Njega poslušajte «“ (Apd 7:37). 
   U 5 Moj. 18 suprotno je tome ,,tog Proroka“ i takođe o jednom 
Proroku, kojeg Bog šalje, govor (20-22). Da bih Razliku prema ,,taj 
Prorok“ pokazao, gde će pogrešnost jednoga Proroka protivno prema 
Nepogrešljivosti na Bog - Prorok pokazan: ,,Ali Prorok koji bi se 
usudio, govoriti što u Moje Ime, što mu ja ne Zapovjedim da govori, ili koji 
bi govorio u Ime drugih bogova, taki prorok da se pogubi! Ako li rečeš u 
srcu svojem: »Kako ćemo poznati Riječ, koje nije Gospod rekao; nego je iz 
oholosti rekao onaj prorok, ne boj ga se!«“ (5Moj 18:20-22). 
   Jedan pravi Prorok ostaje pravi Prorok, ako i kao čojvek nešto kaže, gde 
nema direktno Slanje od Boga. Nama je jasno rečeno, kada Gospod preko 
Proroka i kada Prorok sam od sebe nešto kaže.,,Što bi Prorok rekao  u ime 
Gospodnje, pa se ne zbude i ne navrši se, to je Riječ, koje nije rekao 
Gospod.“ Isto i ovu Riječ moramo je prihvatimo i dopustomo da važi, 
onako kako napisana stoji. 
   Brat Branham je rekao i to 18.01.1963: ,,Ja sam samo jedan smrtni 
čojvek, pravim Greške. On je besmrtan, i nepogrešiv! On mora 
Njegovu Reč da održi; ja ne moram moju da održim.“ 
   Kao što je Jovan Krstitelj i Brat Branham bio jedan obećani Prorok, ali 
isto jedan Čovjek, koji je rado išao u ribolov i dosta vremena provodio u 
lovu. Poruka, koju je on trebao da donese Božijem Narodu, nije zato zbog 
toga, šta je on kao čovijek rekao, nego ono, šta je Bog preko njega rekao. 
 

Dvostruko Ispunjenje bibliskog Proročanstva  
  
   Kad bi posmatrali dvostruko Obećanje iz Mal 4:5-6: ,,Evo Ja ću vam 
poslati Iliju proroka, prije nego dođe veliki i strašni Dan Gospodnji; I on će 
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obratiti srce Otaca k Sinovima i srce sinova k Ocima njihovijem...“ U 
Službi Jovana Krstitelja ispuni se:,,...i on će obratiti Srce Otaca k 
sinovima“; tako je njegovom ocu Zahariji od Anđela rečeno bilo: ,,I mnoge 
će sinove Izrailjeve obratiti ka Gospodu, Bogu, njihovome; I on će naprijed 
doći pred Nijm u duhu i Sili Ilijnoj, da obrati srca Otaca k djeci i 
nevjernike k mudrosti pravednika, i da pripravi Gospodu narod 
gotov“ (Luc 1:16-17). Drugi deo iz Mal 5 ,,i srce sinova k ocima njihovijem” 
ispunjava se sada preko Poruke u vremenu pred drugim dolaskom 
Hristovim. To je bio i ostao Zilj božijeg slanja. da se pripravi Gospodu 
narod gotov. 
   Mnoga starozavjetna proročanstva imaju jedno Dvostruko ispunjenje. U 
Isaije 61:1-3 stoji dosta svima poznata Reč: ,,Duh je Gospoda Boga na 
meni, jer me Gospod pomaza, da javljam dobre glase Krotkima...“; u Luki 
4:18-19 čitao je Isus ovaj tekst i prestao u sredini drugoga stiha gde 
glasi:,,...I da propovijedam prijatnu godinu Gospodnju“. Drugi deo i »Dan 
osvete« nije mogao On na početku dana da ga pročita. On onda ne bi 
mogao da kaže:,,Danas se izvrši ovo Pismo, u ušima vašima!“ (S 21). 
U Joila 3:1-5 nalazimo ogromno Obećanje: ,,I poslije ću izliti Duh Svoj na 
svako tijelo...“ onda dolazi Najava „prije nego dođe veliki i stašni Dan 
Gospodnji“, kad se sunce pretvori u tamu i mjesec u krv. Da i direktno u 
drugom stihu stoji: ,,I svaki koji prizove ime Gospodnje spašće se, jer će na 
Gori Sionu i u Jerusalimu biti spasenje.“   
   U prvoj propovedi na dan Pentakosta apostol Petar preuzima odnosa 
obećanja iz Joila 3 i glasno kazao: ,,I svaki koji prizove Ime Gospodnje 
spašće se“- ali prestaje u sredinu Stiha: taj deo od Spasenja na Gori sionu i 
Jerusalimu ne spominje on uopšte. Taj deo biće ispunjen na Izraelska 
plemena (Isaije 10:12; Joil 4:15-17; Mih 4:6-7), dok se ne pojave 144.000 
na goru Siona(Otk 14).  
   Petar je još nešto učinio: on je ,,strašnog dana Gospodnjeg“ u 
tog ,,slavnog dana “promenio:,,....prije nego dođe veliki i slavni Dan 
Gospodnji“ (Apd 2:20). Da za Vjernike bi će jedan slavni dan. Pavle piše, 
da će Gospod dovršiti svoje Djelo do dana Isusa Hrista (Fil 1:6 i 1:10). On 
piše dalje o Vijencu pobjede, što je njemu i svima, koji se raduju 
Gospodnjem dolasku biti pripravljen (2Tim 4:8). Znači taj Dan za Vjernike 
je slavni Dan Isusa Hrista, Zilj njihove Vjere, Uznesenje: ,,Pridržavajući 
Riječ života, na moju hvalu za dan Hristov, da mi ne bude uzalud trčanje i 
trud“ (Fil 2:16). Za druge ostaje on taj strašni Dan, koji će da gori kao 
jedna peć (2Pet 3). 
   Sada u poslednje Dane, pitaju rugači: ,,Gdje je Obećanje dolaska 
Njegova?“ (2 Pet 3:4). A taj odgovor glasi: ,,Ne docni Gospod s  
obećanjem...“ (S 9). On je Strpljiv, sve dok ne budu Zadnji došli i bili 
spašeni. Petar govori, o tom obećanom Dolazaku / Povrataku a 
istovremeno o ,,Danu Gospodnjem“: ,,Ali će doći Dan Gospodnji kao lupež 
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noću; u koji će nebesa s hukom proći, a stihije će se od Vatre raspasti, a 
zemlja i djela što su na njoj, izgorjeće“ , i završava sa Opomenom: ,,Za to, 
ljubazni, čekajući ovo starajte se da vas On nađe čiste i prave u miru“ (S 
10, 14). Za Nevjestu Sabornu je to Slavni Dan, zato što odlazi na Večernju 
svadbu. 
 

Samo Sveti Duh upućuje na svaku Istinu  
 
   Nijedna proročka Reč ne dopušta jedno sopstveno Ispostavljanje, ali 
ipak jedno duplo Navršavanje. 150 puta je Brat Branham na primer Zah 
14:7 ,,Jer će i uveče biti Svjetlost...“ napomenuo. Ali pravo Navršavanje 
biće onda, kad Gospod ka Maslinskoj gori dolazi i preuzima Carstvo na 
čitavoj Zemlji (Zah 14:4-9). 
   Brat Branham je Otk 10 sedamdeset puta kao za njegovu Službu  
Sedmog Crkvenog Anđela odnosio. Ali to ne podiže, ono što se događa, 
kada Glas sedmog Trubnog Anđela prema Otk 11:15 zatrubi, kao što je u 
Glavi 10:7 najavljeno. Onda dolazi ,,Tanja Božija“ ka Svršetku tako 
jamčano, kao što je kroz službu Brata Branhama, gde su sve Tajne od 
Mojsija pa do Otkrivenja, koje su bile sakrivene, bile otkrivene, došle ka 
svršetku. Ali posebno svima, koji se dohvataju sa sedam Gromova, trebali 
bi da poštuju Zakletvu iz Otk 10:6 i jedan pogled u Danilovu 12:6 bace. 
Pitanje glasi: Kad će biti kraj tijem Čudesima? “Onda sledi jedno važno 
Objavljivanje: ,,I čuh čovjeka obučenoga u platno, koji stajaše nad vodom u 
rijeci; i podiže desnicu Svoju i ljevicu Svoju k nebu i zakle se Onijem koji 
živi u Vijek da će se ovo ispuniti: »Po vremenu, i po po vremena; i kad se 
svrši rasap sile svetoga Naroda !«“ (S 7). Amin. 
,,...i zakle se onijem, koji živi va Vijek Vijeka, koji sazda Nebo i što je na 
njemu, i žemlju i što je na njoj, i more što je u njemu: »Da odgađanje/ 
vremena već ne će biti...«“ (Otk 10:6).Amin. 
   Hvala Bogu za ova bogato razjašnjavajuća proročanska Pismena mjesta: 
Od tog trenutka, kada se Anđeo Zaklinje, su još 3½ Godine, dok Gospod 
nastupi u Carstvo (Dan 7:25-27; Otk 11:15-19). Kako tačno odgovara ova 
Zakletva, koju je Danilo čuo i video, po isteku Otk 10 gde je Jovan video! 
Hvala Bogu za Njegovu krasnu napisanu i preko dvoje ili troje Svedoka 
zasnovanu otkrivenu Reč. Ko se usuđuje da porekne, da će se Otk 10 
tačno tako po Redosledu navrši, kako stoji napisano? Anđeo Saveza 
dolazi, u jednom Oblaku obučen, i Duga bješe oko Njega, sa otvorenom 
Knjigom, i metnu nogu Svoju desnu na more, a lijevu na zemlju: 
,,...i povika glasom velikijem, kao Lav kad riče“ (Osi 11:10; Joil 4:15-17). 
Brat Branham je kazao 17 Marta 1963: ,,Ako ste primetili: to je 
Hristos. U starom Zavjetu je On Anđeo Saveza nazvan. On dolazi 
samo direkno ka Jevrejima...“ 
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   Kad je on 28 Februara 1963 toga ogromnoga Doživljaja, povezao sa 
pojavom natprirodnog Oblaka, u kome su sedam Anđela u formi jedne 
Piramide nalazili, je cela okolina oko Sanset-Brda, bio sa jednim 
prirodnim zemjotresom potresen, koja je bila sa sedam gromovskih 
udaraca praćena. Pedeset puta je Brat Branham napomenuo ovih sedam 
Gromova; njemu su značili mnogo, zato što je cela njegova Pažnja preko 
tih sedam Gromovskih tresaka bila usmerena prema Natprirodnom 
Oblaku, prije nego što je on o Pečatima propovedao. O tome je on češče 
govorio a i mi smo nekoliko puta o tome pisali. 
   I to 24. Marta 1963 je on na Pultu pokucao i naglasio, koliko su ogromni 
bili tih sedam Gromova. Ja sam sa sopstvenim očima video  velike 
komade stena, i stenje, koji su sa brda bili skotrljali, zajedno sa jednom 
grupom od Propovednika, koje je Brat Peri Grin tamo pozvao. Ali je tada 
Brat Branham morao reći u odnošenju prema Otk 10: ,,Kao što jamčano 
niko ne zna, kad Gospod dolazi, nezna isto niko, šta su tih sedam 
Gromova govorili.“ To ne pogađa Crkvu, zato uopšte se nije smelo 
napiše. Šta bi trebalo da bude Crkvi rečeno i šta bi trebalo Vjeru 
uznesenja da ostvari, stoji u Bibliji i nama je propovedano. 
   Ko odriče tu jasnu napisanu Reč i govori o jednom ,,7 - Gromova-
Otkrivenja“ pri čemu imamo različite Verzije, pa sve do sedam posebnih 
Ljudi, koji bi se trebali pojave kao sedam Glasova, ili Anđeo Saveza je već 
došao na Zemlju: Ovakvi propovednici su od Duha prevare zaluđeni. 
   U šestom Pečatu biće Dan Gospodnji uveden. Sunce postaje crno kao 
vreća od kostrijeti, i mjesec postaje kao krv, zvijezde padaju sa neba. Sve, 
šta od Otk 6:12 napisano stoji i de će da se dogodi, leži još u budućnosti. 
 

Pojavljivanje Oblaka 
  
   Na žalost godinama se u krugovima 
Posla nice, ono šta se na 28 Februara 
1963 kad je, se tog Dana, natpriro dni 
Oblak u konstala ciji sedam Anđela po 
javio, postavlja u zna ku pitanja. To me 
isp unjava sa veoma velikim Bolovima. 
Argument glasi: Lov u Arizoni počinje 
tek 1 Marta, znači nije se moglo 28 
Februara dogodi. Sada su i Kritičari 
dohvatili tu Temu i šta više pokazuju po 
celom Svetu preko Interneta, pa sve do Naslova: ,,Wiliam Branham, 
Lažov!“ 
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   Ja sam ta tri Časopisa ,koji su o tome Događaju pisali, u to vreme iz 
Amerike doneo i dajem ih tako dalje: 
 
   Science magazin,19 April 1963: 
,,Jedan neobični, kao prsten for mirani 
Oblak bio je 28 Februara 1963 prije 
nego što je sunce zala zilo preko 
Sevjera Arizone posma tran...“ 
   Life magazin,17.Maj 1963: 
   Kao jedan ogromni lebdeći dim ni 
Prsten pojavio se na 28 Februara 
jedan veliki Oblak kod za lazaka 
Sunca preko Flagstaff Arizone...“     
   The Arizona Republika, Nedelja, 
26.Mart 1967:  
   ,,Prije zalazka Sunca pojavilo se na 
28 Februar 1963 jed an primetljivi lepi 
i jako tajanstv eni Oblak od 
Sevjerozapadnog Pra vca iznad 
Arizone...“ 
   Brat Branham je iznova uvijek o 
izveštajima upućivao, ipak naj više od 
Life Magazina. On ni je o Datumu 
ništa rekao, niti je za dva različita 
vremenska Događaja u po vezanosti s 
Oblakom govorio. Svaki put je on 
pojave Oblaka, u kome su sedam 
Anđela bila, kao jedan jedini Događaj 
posvedočio. 
   Ja ne učestvujem u ove otpadne  
diskusije. Ali mi leži na Srcu pre 
ma Odgovornosti koju imam, pred 
Bogem, vama sva tri Članka, koji na 
28 Februara 1963 potvrđuju, k 
saznanju da objavim. 
 
 

Kritičari uzimaju Reč  
 
   Uvjek su se Kritičari pojavljivali i govorili. Oni su 13 Izreka pronašli, 
koje je Brat Branham posebno u Julu i Avgustu 1961 u tri propovedanja o 
Godini 1977 načinio. Ponavljajući je on napomenuo u njegovim 
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propovedanjima tu 1977 Godinu i bio je u Ubeđenju, da Uznesenje i sve, 
šta je on 1933 u Vizijama bio video, da će se do 1977 ispuni. To je bilo 
njegovo Očekivanje, a ne TAKO KAŽE GOSPOD. On je u Knjigi od Dr. 
Larkina čitao, da će 1977 sedamdeseta Oprosna Godina da budne. 
   Kritičari su pronašli daljne Izreke, na koje mi nemožemo bliže da 
ulazimo. Brat Branham je kao Čovjek imao očekivanja to je bilo njegovo 
pravo - ostaje za uvjek i vječno pri tome, i ako je nešto rekao sam po sebi, 
opet je on bio jedan pravi Prorok, njegova je natprirodna, nepogrešiva 
služba bila od istorijskospasilačkog Značaja. Mi se ne držimo, toga šta 
Kritičari govore, ne na to, šta Duh Prevare iznosi u Poruci - Pijace - nego 
se mi radujemo svemu, šta je nama Bog preko Njegovog blagoslovljenog 
Proroka otkrio. 
   Brat Branham je imao isto i u povezanosti sa Pečatima posebnih 
očekivanja. On je govorio do kraja 1956 o Šatorskoj viziji, 55 - puta 
o ,,Trećem potezu“.Još 28 Novembra 1965 on je rekao: Ja ću još jednom 
ovim Putem jahati.“ Ipak na putu prema Tucskon Jeffersonville 
dogodilo se 18 Decembara 1965 udes, gde je on bio teško povređen i onda 
24 Decembara 1965 pozvan kući. Bog uzima svoje Glasnike kući, samo 
kad je završen njihov zadatak. Isto život i služba Jovana krstitelja, je od 
jednom završena bila. 
   Ali ni jedan, koji bar malo ima bojaznosti Božje, ne će odbiti Brata 
Branhama, zato što je njegova Očekivanja ispoljio. Služba je bila 
stoprocentna. Koliko puta je on o Vatrenom stupu, o Oblaku, o 
natprirodnom Svetlu govorio, koja se posebno tada pred svima spustala 
kada se on za Bolesnike molio! U toj povezanosti je on 112 - puta  
spominjao Anđela Gospodnjeg i Anđela Zavjeta. Zato mi kažemo: Aleluja! 
Amin! Taj isti, koji se na natprirodni način spustio, kada je sedmi Crkve-
ni Anđeo na Zemlji bio i Poruku doneo, dolazi u Otk 10 kao Anđeo Zavjeta 
u vidljivom Obliku i onda dolazi drugi Deo iz Mal 3:1 u navršenje….i iz 
nenada će doći u crkvu svoju Anđeo Zavjetni.” Sve se događa, kao što je u 
Biblijskom Proročansvu unaprijed rečeno, i mi smo zato određeni, da sve 
prema pismu postavimo. 
   Proroci ostaju Proroci, i ako Bog dozvoljava, da sami po sebi nešto kažu 
ili očekivaju. To se dogodilo da mi budemo trezni. U tome trebamo da 
poznamo, da su oni Ljudi kao i svi ostali i da samo Bogu Čast pripada, 
koji je Jedini Nepogrešiv i Besmrtonosan, koji pozivanja daje, koje On 
nikada natrag ne povlači. 
 

Božja Služba ili Idolopoklonstvo? 
 
   Kao što kritičari sve natprirodno u životu i službi Brata Branhama u 
sumlji postavljaju, tako su naprotiv Fanatičari njegovi napravili više od 
njega nego jednoga čoveka. 
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   Direktno posle pogreba Proroka, 11 Aprila zamolio sam Braću iz 
Jeffersonville i to 12 i 13 Aprila 1966 zbog toga, da svaka propoved koje 
su na trakama bile snimljene, budnu odštanpane, da mogu da budnu u 
ostalim Jezicima prevedene. To se je dogodilo ispod pojma ,,Spoken world 
Publikations“- na Nemačkom ,,Izgovorena Reč“. Roy Borders, kojeg sam ja 
lično znao i koji je Sekretar od brata Branhama bio, preuzeo je 
odgovornost. Sva ostala braća, da li su to iz Njujorka, Tuksona ili 
Teksasa, otišli su kući Razočarani, radi očekivanja da će Prorok ustati na 
Uskršnju nedelju nije se ispunilo.  
   U pogledu ,,Spoken Word“ ostalo je do početka 1980 godine. Onda je 
napravljeno otvoreno obožavanje proroka i glas od Otk 10:7 je od tada 
bio ,,Voice of Got“- ,,Glas Božji“. Sada je bila, svaka Reč od Proroka Reč 
Božja, kad bi on rekao ,,a-a-a-a-a“. Tako bi trebalo da se štampa i da bude 
prevedeno. Isto su bili svi Događaji o čemu je on govorio, Reči Božje, i tako 
je nastupilo čovječje idolopoklonstvo. Brat Branham je bio proglašen 
kao ,,Božji Glas“, i sve šta je rekao, bila je Božja Reč. Odnosilo se na 
pozivanje iz 1Kor 7, gde je Pavle njegovog uvida isto i u to, šta je Gospod 
rekao, ponovio: ,,A Oženjenijem zapovjedam - ne, ja nego Gospod ...a 
Ostalima govorim ja a ne Gospod...“ Iako je Pavle Razliku povukao 
između, toga šta je Gospod rekao i toga šta je on sam rekao, trebalo bi od 
toga momenta da važu oba dvije kao direktna Reč Božja. Pavle je samo 
jedan Savet dao iz njegove teške vremenske situacije (S 26) i napisao bio: 
,,A ovo govorim, braćo, jer je ostalo vrijeme prekraćeno, da će i oni, koji 
imaju žene biti kao oni koji nemaju“ (S 29). 
   Vilijam M.Branham nije bio samo jedan Prorok; on je bio i jedan čovek 
kao i ostali. Ja sam bio 10 godina u ličnom kontaktu s njim, iz Krefelda sa 
njim telefonirao, sa njegovim autom sam se vozio, gde je on za volanom 
bio, sa njime zajedno jeo i pio, njegovu nepogrešljivu Službu sam po 
Evropi i Usa doživeo, sam čujno vidni Svedok. Ja sam isto sačuvao 21 
pismo od Brata Branhama: prvo je od 11 Novembra 1958, zadnje je od 30 
Septembra 1965. I kao šta sam nekoliko puta već pisao, je moja Služba sa 
njegovom Službom povezana kao ni jedna druga na Zemlji. Nijedan Brat 
nije mogao do sada da dokaže direktni poziv, dan i sat ili da potvrdi 
njegovo Slanje, kao što je Prorok u mome Slučaju, i to 3 Decembara 1962 
ispred dva Svedoka potvrdio. Prema njegovoj direktnoj želji ja sam u 
nedelju, 2 Decembara, u njegovoj Kapeli Jeffersonvile prijepodne i 
poslepodne propovedao. 
   Ali ako Biblija u jednome saboru posle uvodne reči budne sa strane 
položena i onda se čitaju samo Citati od propovedanja i naprave Konzept 
koji njima odgovara, onda ne mogu i ne smijem duže ćutati. Ako se sada u 
krugovima Poruke samo o Branhamu radi, gde se kaže: ,,Prorok je 
rekao!“, ,,Prorok je rekao!“, kada bi trake iz njegovog života, kad bi knjige 
sa različitim Intervjuima i Albumskim slikama sa preko 340 Slika budnu 
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objavljene, onda je to Ljudsko idolopoklonsvo. Ako Grob bude za 
hodočanska mjesta i posebne prostorije sa Ličnim predmetima, postanu 
Relikvije, onda je to Idolopoklonstvo. To kažem ja u punoj Odgovornosti 
pred Bogem. 
. 

Danas, kad čujete Njegov glas... 
 
   Kod mnogo ,,Vjernika poruke“ govori se samo od toga, šta se za vreme 
Proroka dogodilo, ali ne od toga, šta Bog danas čini. To je direktni Laž 
prema Božijem narodu. Šta je Bog učinio, je bila priprema za to, šta On 
sada čini. 
   Svi koji ne mogu da vjeruju, da ima jedne Nastavljene Službe posle 
Brata Branhama, koja se ka završetaku stapa, prolazu preko toga u 
Nemarljivost. Na njima se Ispunjava reč: ,,Vidite, Nemarljivi! i čudite se, i 
nek vas nestane! jer ja činim djelo u dane vaše, djelo koje ne ćete vjerovati, 
ako vam ko uskazuje“ (Apd 13:41). 
   Koliko puta je Brat Branham smisaono rekao: ,,Ljudi govore o tome, šta 
je Bog uradio i čekaju o tome šta će On da uradi, ali prolazu, pored toga, 
šta On upravo sada radi. “Uz to dolazi još Nauka, da Prorok opet dolazi i 
završava njegovu službu u šatoru. I to je prevara prema vjernicima. Samo 
ko dobiva priključka za to šta Bog sada radi, stvarno poznaje, šta je Bog 
uradio, i doživeće, kad naš Gospod ustane i Njegovo Spasilačko lično djelo 
završi, kao što je On Njegovo stvorilačko Djelo dovršio. 
   ,,Jer će Gospod ustati kao na gori Ferasimu, razgnjeviće se kao u dolu 
Gavaonskom, da učini djelo Svoje - da svrši posao Svoj - neobičan posao 
Svoj“ (Isa 28:21). 
   ,,Jer ovako veli Gospod nad vojskama: »Još jednom, do malo; i ja ću 
potresti nebesa i zemlju i more i suhu zemlju«“ (Age 2:6). 
   ,,Kojega Glas potrese onda zemlju; a sad obeća govoreći: »Još jednom Ja 
ću potresiti ne samo zemlju, nego i nebo«“ (Jev 12:26). 
   Hvala Bogu za pozivanje i slanje obećanog Proroka za naše vreme. Važi 
za uvijek, šta je Gospod u Mat 10:40-41 rekao: 
,,Koji vas prima, Mene prima; a koji prima Mene, prima onoga, koji me je 
poslao. Koji prima proroka, u ime proročko, platu proročku primiće...“ 
   Naša srca su povraćena natrag ka Prapočetnoj vjeri Apostola i Proroka. 
Amin. Nevjesta Hristova biće jedna čista Reč nevjesta, kao što je Ženik ta 
Reč bio, koja postade tijelo. Brat Branham je video, da je Nevjesta 
prolazila, izašla iz raskoraka i da se posramljeno ponašala, onda ali opet 
u Koraku natrag vraćena bila. Sada se događa sa svima, koji se Hristosu, 
koji je Glava Saboru, potpuno se podčine.  
,,»...i dano joj bi, da se obuče u Svilu čistu i bijelu«; jer je Svila Pravda 
Svetijeh“ (Otk 19:8). 
,,...i gotove, uđoše sa Njim na svadbu, i zatvoriše se vrata“ (Mat 25:10). 



22 

 

Najvažnije Poglavlje u Istoriji Spasenja je sada  
 
   Sada se radi o tome, da mi udela u tome imamo, šta Bog u naše Vreme 
radi, i da sve pravilno razumemo (Mat 13:51). Najvažnije da sve na svome 
mestu postavimo u Biblijskom Proročanstvu u Starom Zavjetu i Ispunenje 
u Novom Zavjetu. Mi nalazimo preko 800 citata od Starog Zavjeta u 
Novom, 186 jedino iz Psalama. Od 52 priče, koje je naš Gospod govorio, 
odnose se 40 na Carstvo Božije - 7 od toga su u Mat 13. Njegove učenike 
pitao je: ,,Razumjeste li sve ovo? Rekoše mu : Da,.“ Za njih je bilo 
Blaženstvo: ,,A blago vašijem očima, što vide, i ušima vašijem što čuju. Jer 
vam kažem zaista da su mnogi proroci i pravednici željeli vidjeti, što vi 
vidite... “Kao kod prvog Dolaska Hrista, isto je sada pre Njegovog drugog 
Dolaska. I reče im: »Ovo su Riječi, koje Sam vam govorio još dok sam bio s 
vama: Da sve treba da se svrši, što je za Mene napisano u zakonu 
Mojsijevu i u prorocima i u psalmima.«“ (Luc 24:44-45). 
   Isto tako treba da se sada sve Svrši, šta je Crkvi obećano. Blago očima 
što vide, i ušima, što čuju, i srca što vjeruju. Amin. 
. 

Na Kraju - Događaja na Bliskom Istoku 
u Svetlu biblijskog Proročanstva 

 
   Nakon 20 - godišnjeg pre govora 
između Izraela i Vatikana trebalo 
bi salu na gori Sionu, gde je 
zadnja Večera i izlivanje Svetoga 
Duha bilo dogodilo, da budne 
p r e p u š t e n o  k a t o l i č k o m 
franjevačkom redu. 
   
 Posle 1948 nalazi se ispod Upravljanja Države Israela i vodi se kao 
Muzej, gde se nijedna Religiozna Ceremonija nije smela praktikuje. U 
budućnosti želi katolička Crkva tamo da održava čak Sajmovske - 
ceremonije. 
   O Gori gde stoji Hram sa tom Al Aksa Mošeja i taj Kameni dom drže 
Muslimani, Goru Sionsku preuzima Franjevački-Red i stime Katolička 
crkva - Hvala Bogu, samo privremeno. Sada je oficijalno u Naslovnim 
redovima, šta u Svetom Pismu napisano stoji. Da li je to u politici, religiji, 
ili pogađa privredu: Svi želu o Israelu ili Jerusalemu da odlučuju, pri 
čemu Vatikan u pregovaranju glavnu stvar gradi. Prema aktuelnim 
novostima mi vidimo da, Mir i Bezbednost, gde je Pavle Proročanski 
unaprijed rekao, primaklo u samoj blizini. Jer kad reku: »Mir je i nema se 
šta bojati«, onda će iznenada napasti na njih pogibao kao bol na trudnu 
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ženu, i ne će uteći“ (1 Sol 5:3). 
   Isto tako je unapred rečeno, da taj poslednji Svetski vladar, su u 
Političkoj i Religioznoj Svetskoj sili ujedinjeni, preko jako dobro 
izgovarane Reči imaće uspijeha i gurnuće Izraela ka propasti: Sila će mu 
biti jaka, ali ne od njegove jačine; i čudesno će pustošiti, i biće srećan i 
svršivaće; i gubiće silne i Narod Sveti. I Lukavstvom njegovijem 
napredovaće prijevara, u njegovoj ruci, i podignuće se u srcu svom, i u 
miru će pogubiti mnoge, i ustaće na Kneza nad Knezovima, ali će se potrti 
bez Ruke“ (Dan 8:24-25). Obadvoje idu paralerno: Religiozni pregovori o 
Miru, i u isto vreme oružani sukobi. Jerusalem biće od svih strana 
pritešnjen. Prorok Daniel je predvideo i rekao:,,...Narod će Vojvodin doći i 
razoriti Grad i Svetinju, i kraj će mu biti s potopom, i određeno će 
pustošenje biti do svršetka rata“ (Dan 9:26). Obadvoje ide paralelno: 
religijozna belega Pregovora mira i tih ratnih međusobnih obračuna. 
Jerusalim će od svih strana biti pritisnut. Prorok Danilo je unapred 
kazao: i razoriti grad i svetinju; i kraj će mu biti s potopom, i određeno će 
pustošenje biti do svršetka rata. 
   Ali na kraju će Isus Hristos držati Zadnju Reč i Njegov Zavjet sa 
Njegovim narodem Izraelom potvrdiće. Onda se ispunjava, Joil 3:16 - 17: 
,,I Gospod će riknuti sa Siona i iz Jerusalima će pustiti glas Svoj, i 
zatrešće se nebo i zemlja; ali će Gospod biti utočište Svome narodu i 
krjepost sinovima Izrailjevijem“. Uprkos svim sporednim pojavama taj 
Ugovor sa Izraelom i uznesenja Sabora je se na dohvatu Ruke primakao, i 
naš Gospod i Spasitelj nas poziva prodirno: ,,Tako i vi kad vidite sve ovo 
znajte da je Vreme blizu!“ Mi vidimo, mi čujemo, mi poznajemo. Sad je 
vreme tu: Milost za Nacije ide prema kraju i Dolazak Gospoda, je blizu, 
sasvim blizu. 
   Blago očima, koje vide, blago ušima što čuju, blago svima, koji su 
spremni, na svadbu Jagnjetovu da budnu uzneseni. 
   Uznesenje je veran Gospod meni Januara 1981 podao da vidim i 
doživim. Biće sve realnost: Uskrsenje, Pretvaranje, Uznesenje, zatim 
Svadbena večera. ,,Što oko ne vidje, i uho ne ču, i u srcu čovjeku ne dođe, 
ono ugotovi Bog onima, koji ga ljube“ (1 Kor 2:9). 
I Duh i Nevjesta govore: ,,Dođi!“ 
 
              Po nalogu Božijeg rada 
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   I to 7 Jula su naša Braća Miskis i Hamestuk ovu Fotografiju snimili iz 
vazduha. Jedan je bio Pilot, a drugi Fotograf. 
   Mi možemo da budemo zahvalni. Svemogući Bog nam je iz početka sve 
poklonio. Posvećivanje jednostavne Zgrade - Sabora je bila 1974 za uskrs. 
U sedamdesetih Godina su bili svi u Usa složni, da je 1977  uznesenje, da 
će biti Kraj. Onda se dogodilo 18 Jula 1976 u predveče: Kad sam obilazio 
Božji Dom, govorio mi Gospod: ,,Slugo Moj, odi do susedske parcele i 
posveti je Meni!“ 
   Tako je se moglo 1977/78 obadvije Misijonske zgrade sa kancelarijama i 
prostorijama za prenoćište bile sagrađene i malo kasnije da se gradi  
Izdavačka kuća, sa štamparijom i prostorije slanja mogle da se izgrade.  
   U svakom slučaju, Bog se za sve pobrinuo, isto za sve Jezike i za 
tehniku. Ceo Svet se odavde Duhovno podržava. Posebno smo zahvalni, 
da se otprilike 1200 Crkava kao i kućni krugovi, preko Interneta 
uključavaju i prate Skupove koji se svaki prvi Vikend u mesecu u jedno od 
13 Jezika prevedeno, slušaju i gledaju. Resonanca od preko 80 zemalja je 
ogromna.      
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